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Komisji do Spraw Energii, Klimatu i Aktywów Państwo-
wych (nr 137)
14 grudnia 2022 r.
Komisja do Spraw Energii, Klimatu i Aktywów Państwowych, obradująca pod 
przewodnictwem posła Marka Suskiego (PiS), przewodniczącego Komisji, roz-
patrzyła: 

– projekt planu pracy Komisji na okres od 1 stycznia do 31 lipca 2023 r.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Igor Amarowicz, Łukasz Żylik oraz 
Adrian Maćkiewicz – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):

Dzień dobry. Witam szanownych państwa. Mam informację, że mamy kworum, zatem 
otwieram posiedzenie Komisji  do Spraw Energii, Klimatu  i Aktywów Państwowych. 
Gorąco witam państwa posłów, gorąco, bo na dworze jest zimno. 
Stwierdzam kworum. Protokoły od 129 do 136 posiedzenia Komisji, wobec niewnie-

sienia uwag, uważam za przyjęte.
Dzisiejszy  porządek  przewiduje  rozpatrzenie  projektu  planu  pracy Komisji  na okres  

od 1  stycznia  do 31  lipca  2023 r. Czy  są uwagi  do porządku? Nie widzę. Przystępujemy 
do realizacji. Marszałek Sejmu zwróciła się z prośbą o sporządzenie planu pracy Komisji wła-
śnie na okres od 1 stycznia do 31 lipca 2023 r. i o uchwalenie go do dnia 16 grudnia 2022 r. 
Projekt planu pracy otrzymaliście państwo wczoraj.
Bardzo proszę, otwieram dyskusję. Kto z pań i panów chciałby zabrać głos? 

Głos z sali:
Generalnie wszystko jest dobrze.

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
Bardziej mnie interesują głosy krytyczne.

Głos z sali:
Panie przewodniczący, jestem pod wrażeniem.

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
Szanowni państwo, ja bardzo lubię jak opozycja nas krytykuje, bo to jest czasem zabawne, 
czasem tragiczne, a czasem śmieszne. Rzadko jest to trafne, ale to też się czasami zdarza.
Dobrze. Skoro nie ma uwag, to proponuję, żebyśmy plan przyjęli. Mam takie pytanie, 

czy jest sprzeciw wobec przyjęcia planu pracy? Nie widzę, zatem uchwaliliśmy plan pracy 
i na tym wyczerpaliśmy porządek dzienny posiedzenia. Dziękuję bardzo.


